

研究論文

性別與社會建構：初探社會工作系學生性別意識形塑 【國圖】

.....廖美蓮(Mei-Lin Liu)
【Gender and Social Construction: Exploring the Shaping of Gender Consciousness among Social Work Students in Taiwan】

我國失能與失智人口及其所需照顧服務員人力之推估 【國圖】

.....王雲東(Yun-Tung Wang)、薛承泰(James Cherng-Tay Hsueh)、
鄧志松(Chih-Sung Teng)、陳信木(Hsin-Mu Chen)、楊培珊(Pei-Shan Yang)、
詹慶恩(Ching-En Chan)
【The Projection of Disabled Population, Population with Dementia, and Care Workers in Need in Taiwan】

機構安置少女復原力培育之行動研究 【國圖】

.....白倩如(Chien-Ju Pai)
【Action Research of Cultivating Resilience of Teenage Girls in a Residential Setting】

福利國家的重構：以德國長期照護保險制度的：建置與改革為例兼論台灣可得之借鏡 【國圖】

.....陳明芳(Ming-Fang Chen)
【Welfare State Restructuring: Construction and Reform of Long-Term Care Insurance in Germany and Policy Implications for Taiwan】

社區特性與社區社會資本之研究 【國圖】

.....黃源協(Yuan-Shie Hwang)、莊俐昕(Li-Hsin Chuang)、
劉素珍(Su-Jen Liu)、林信廷(Xin-Ting Lin)
【A Study on Community Traits and Community Social Capital】